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Betreft: Impact Verlaging mestproductieplafonds en Introductie afroming productierechten op mijn 
bedrijf 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 
internetconsultatie gegaan. Deze wijziging heeft een grote impact op mijn bedrijfsvoering. Ik vind het 
bijzonder spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds en het 
toepassen van de derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij overdracht 
wordt gekoppeld. Bovendien heeft de pluimveesector geen mestprobleem. 
Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO op de internetconsultatie 
gaat geven, een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging heeft op mijn bedrijf. 
 

 Wij hebben een pluimvee vermeerdering bedrijf voor 36400 dierplaatsen gemiddeld per jaar 
houden we ongeveer 31500 kippen (Hennen en Hanen) dit betekent voor ons bedrijf dat we 
31500*1.48=45675 dierrechten nodig zijn per jaar. We hebben 26702 dierrechten in bezit, 
dat betekend dat we 18973 dierrechten elk jaar moeten leasen. 

 Aangezien we in gebied Oost zitten en de rechten op dit moment meer dan 25 euro kosten is 
aankoop van rechten economisch niet haalbaar!   

 De verlaging mestproductieplafonds en Introductie afroming productierechten die U wilt 
invoeren heeft de koopprijs en de leaseprijs al enorm verhoogd. 

 De mest die we afvoeren gaat al langere tijd naar de verwerking en komt niet in Nederland 
op de grond. 

 Omdat de impact zo groot is voor bijna alle pluimveehouders zou zo'n beslissing nooit via 
een AMvB moeten gaan. Deze beslissing hoort getoetst te worden bij de Tweede en Eerste 
kamer. 

 Als deze wijziging toch wordt ingevoerd is dit een doodsteek voor een groot aantal 
pluimveebedrijven, 

 
Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jeroen Kemper


